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Abstract (en)
The connector includes at least one insulation-displacement contact member (17) which itself includes two arms (50A, 50B) substantially in the
same plane and delimiting a slit (52) between them. It is characterised in that it furthermore includes shaped means (73, 74A, 74B) making sure that
the electrical conductor (15) is applied against the two arms (50A, 50B) of the contact member, on a first side for one of these arms (50A) and on the
opposite side to the previous one for the other arm (50B). <IMAGE>

Abstract (fr)
Le connecteur comporte au moins un organe de contact (17) autodénudant comportant lui-même deux bras (50A, 50B) sensiblement dans le même
plan et délimitant entre eux une fente (52). Il est caractérisé en ce qu'il comporte en outre des moyens de conformation (73, 74A, 74B) assurant
l'application du conducteur électrique (15) contre les deux bras (50A, 50B) de l'organe de contact, d'un premier côté pour l'un de ces bras (50A) et
du côté opposé au précédent pour l'autre bras (50B). <IMAGE>
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